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DÓC  KÖZSÉG POLGÁRMESTERÉTŐL 
 6766 Dóc, Alkotmány u. 17. 

/Fax: 62/270-231        e-mail:                onkormanyzat@dockozseg.hu 
 

Ikt.sz.:  35-73/2018. Tárgy: Beszámoló a képviselő-testület jogkörében 

a két ülés között kiadott döntésekről, 

utasításokról, fontosabb tárgyalásokról 

 

 

Dóc Község Képviselő-testülete 

részére 

 

D ó c 

 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 

 

I. Átruházott hatáskörben hozott intézkedés   
 

Átruházott hatáskörben az utolsó soros képviselő-testületi ülés óta az alábbi intézkedések történ-

tek: 
 

2018. július – augusztus- szeptember hónapban 

− átmeneti krízishelyzet enyhítésére települési támogatás 6 fő részére 31 000 Ft.- 

összegben került kifizetésre. 

− települési támogatás gyógyszerkiadás viseléséhez 2 fő részére 12 000 Ft.- 

összegben került kifizetésre 

– lakhatáshoz kapcsolódó települési támogatás (áram, gáz) 7 fő részére 12 000 Ft.-,  

− 6 család települési támogatás beiskolázáshoz 70 000 Ft.- 

összegben került megállapításra. 

 

 

 

 

II. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről  
 

2018. június 29. napján részt vettem Sándorfalva Város Önkormányzat Képviselő-testületének ün-

nepi ülésén, ahol kitüntetéseket és elismerő okleveleket adtak át.  

Ugyanezen a napon tájékoztatott Dr. Zélity László, hogy felmentették Szegedi Városi Kapitányság 

vezetői beosztásából és áthelyezésre került a megyei rendőrkapitányságra. Azóta sem kapott ön-

kormányzatunk hivatalos értesítést, hogy kikerült az ezredes úr helyére.  

A következő napon, június 30-án részt vettünk a sándorfalvi városnapok rendezvényen, ahol ismét 

sokan voltunk és jó hangulatban elfogyasztottuk a sertéspörköltet, melyet Biczók Imre képviselő 

társam készített el részünkre. Köszönjük szépen a képviselő úrnak! 

Ebben az évben is lehetőség nyílt nyári szünidős diákok foglalkoztatására július és augusztus hóna-

pokban. 2018. július 01. napjával 10 szünidős diák kezdte meg munkáját. Feladatuk volta a dóci 

játszótér rendbetétele (játszótéri eszközök, kerítések csiszolása, festése, sportpálya locsolása, szur-

kolói padok csiszolása, festése). Aktívan részt vettek a helyi levelek kézbesítésében, valamint a 

zöldterületek gondozása.  

Az augusztus 01- jén munkába állt 7 diák a falukemence felújításában vett részt, cseréptakarítással, 

kemence tetőjének festésével. Közreműködtek a dóci temető rendbetételében, locsolással, gereblyé-

zéssel, valamint a rászorulók részére felajánlott ruhanemű szétválogatásában. 
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Távollétemben 2018. július 10-én az alpolgármester asszony részt vett a GÁZÉPSZER KFT.  

„Transzportbeton- Építési betontermék gyártás fejlesztése a Gázépszer Kft-nél” c. pályázathoz kap-

csolódó pályázati projektmegvalósításának ünnepélyes átadó rendezvényén, valamint a 2018. július 

6-7. napján megrendezett Szatymazi Őszibarack Fesztivál és Falunapon és július 14-én a XII. De-

rekegyházi Palacsinta Fesztivál és XXII. Derekegyházi Falunapokon is, Turda Gábor képviselő úr 

pedig szeptember 08-án a XIV. Ópusztaszeri Falunapon. 

2018. július 16-án eleget tettünk Farkas Sándor államtitkár úr meghívásnak, ahol Ficsor Zoltánné 

alpolgármester asszony képviselte településünket Budapesten a Parlamentben.  

2018. július 27. napján a SÖV munkatársai megvizsgálták a falukemencével kapcsolatban felmerült 

szerkezeti problémákat és elvállalták a munkát. A javítási munkálat140.000 Ft-ba került.  

2018. július 31. napján a FIBERMASTER Kft. részéről jelzés érkezett hivatalunkhoz, hogy az or-

vosi rendelő udvarán tárolt PVC csövekből ismeretlenek eltulajdonítottak 6 köteget. A jelzést to-

vábbítottuk a rendőrség felé. A nyomozást a rendőrség azóta lezárta. 

2018. augusztus 01-től Antal Imre atya értesített a püspöki döntésről, mely szerint településünkre új 

plébános fog érkezni Sutka István plébániai kormányzó személyében. 

2018. augusztus 10. napján 16:00 órai kezdettel a művelődési házban lakossági fórum került meg-

rendezésre, ahol az érintett lakosságot tájékoztattuk a járdafelújítási munkákról, melyek 2018. au-

gusztus 29-én megkezdődtek.  

2018. augusztus 15-én a meghibásodott közbiztonsági kamera kijavítása is megtörtént és ez 35. 560 

Ft-ba került, mely szintén előre be nem tervezett költségként terhelte önkormányzatunkat. 

2018. augusztus 17. napján a Honvédelmi Minisztérium megbízásából a HM Harcjárműtechnikai 

Zrt. visszabontotta és elszállította a víztisztító konténert. 

2018. augusztus 18.-án került megrendezésre Dóc Községért Egyesület és a Mozgáskorlátozottak 

Csongrád Megyei Egyesületének Dóci Csoportja szervezésében hagyományos Kenyérszentelő Ün-

nepségünk. Délelőtt Dóc KE- Bordány SE női csökkentett nagypályás labdarúgó mérkőzésen szur-

kolhattak a résztvevők. A település Falukemencéjében készült új kenyeret és házi lekvárt kóstolót 

tartottunk. Délután az új kenyeret megszentelte Sávai János plébános úr, ünnepi beszédet Kovács 

Helga egyesületi tag mondott.  

Délután Dóc KE- Ópusztaszer SE férfi labdarúgó csapatának barátságos mérkőzését követhették 

nyomon a szurkolók. 

2018. augusztus 29-én szakmai megbeszélést tartottam a sikertelen családsegítői álláskiírással kap-

csolatban és megoldást kerestünk a jelenlegi helyzetre. 

2018. augusztus 31. napján Sándorfalván vettem részt a költségvetést érintő egyeztetésen, valamint 

a jegyzői állásra jelentkezettek meghallgatásán. Ezt követte az Egészségügyi Alapellátásának Közös 

Fejlesztéséért Önkormányzati Társulás ülése (praxis közösség). 

Örömmel számolhatok be arról is, hogy augusztus végén megkezdődtek a családgondozó központ 

kialakítása, melynek eredményeképpen a tanyagondnok, szociális gondozó, családgondozó, 

pszichológus és jogtanácsos kulturáltabb, rendezettebb környezetben fog a lakosság rendelkezésére 

állni. 

2018. szeptember 01-jén mint minden évben, idén is eleget tettünk Deszk település meghívásának 

és részt vettünk a deszki főzőversenyen. Biczók Imre képviselő úr birkapörköltet főzött, ami ismét 

nagyon finomra sikerült és ezúton is nagyon köszönjük neki fáradságos munkáját. 

2018. szeptember 3.-án megkezdődött a 2018/2019. évi iskolai tanév.  

Az óvodai nevelő tevékenység jelenleg a Művelődési Házban folyik.  

2018. szeptember 01-11. napjáig külföldön tartózkodtam és távollétemben Biczók Imre képviselő 

úr, mint a Pénzügyi- Ügyrendi- és Ellenőrző Bizottság elnöke képviselt a Polgármesterek Tanácsán 

2018. szeptember 05. napján. 

2018. szeptember 18.-án elkészült az urnafal a temetőben.  

A májusban megkezdett dóci bekötőút felújítási munkái a kül- és belterületi árkok kitisztításával 

folytatódtak augusztus hónap közepétől, mely során a meglévő árkok kitisztítása és új árkok kialakí-

tása történt meg. Az árkok kitakarítása folytán kitermelt fát a Magyar Közút Nonprofit Kft. által 

megbízott Délút Kft. részünkre átadta, azt a temető mellett lévő önkormányzati területre szállíttattuk 

el. 
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Benyújtásra került a Környezetvédelmi Hatósághoz a Dóci rekultivált hulladéklerakó 

állapotértékelő tanulmánya, mely kötelezettséget a Hatóság a rekultivációs munkálatok elvégzését 

követően, a 2013 májusában kiadott záró tájékoztatásában írt elő. A tájékoztatás szerint, az 5 éves 

utómonitoring tevékenység befejezésekor állapotértékelő tanulmányt kell benyújtani a 

felügyelőségre, mely megalapozza a döntést arra vonatkozóan, hogy a területen további 

utómonitoring tevékenység folytatása szükséges-e. 

Az állapotértékelő tanulmány készítéséhez szükség volt talajvíz-mintavételre, valamint ezen 

mintákból bizonyos komponensek vizsgálatára (pH, fajlagos vezetőképesség, KOIp, ammónium, 

nitrát, nitrit, szulfát, foszfát, klorid és cink). A tanulmány elkészült, és benyújtásra került a Hatóság 

felé. 

A vízmintavétel, vízvizsgálat, valamint az állapotértékelő tanulmány készítésének költsége 352.175 

Ft.-. Amennyiben a hatóság nem ír elő további kötelezettséget, akkor ezzel kapcsolatos további 

költséggel nem kell számolni.  

 A június végén megtarott és a jelenlegi soros képviselő-testületi ülések között eltelt hónapokba 4 

alkalommal tartottunk rendkívüli képviselő-testületi ülést. 

 

A két rendes testületi ülés között hosszú időszak telt el, így még néhány dologgal ki kell egészíte-

nem a leírtakat. Sajnálatos módon nem rögzítettem a dátumokat. Több alkalommal telefonon, sze-

mélyesen tárgyaltam Dr. Kiss-Rigó László püspök úrral, az egyházmegye főépítészével, valamint a 

pályázati referensükkel. Ennek a tárgyalásnak eredményeként az egyház vállalta az óvoda energeti-

kai pályázatához hiányzó összeg felének – támogatásként – való hozzájárulását.  

 

Aláírásra került az óvoda energetikai korszerűsítési pályázat vállalkozási szerződése.  

 

 Többször részt vettem a Tiszta Víz Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás társulási ülésén 

Ópusztaszeren, ahol döntöttünk, hogy 977.792 Ft-ot be kell fizetnünk a Társulásnak szállítói tarto-

zás kiegyenlítéséhez hozzájárulásként.  

 

Tájékoztatom továbbá a tisztelt képviselő-testületet, hogy a Belügyminisztériumtól a biztonsági 

kamera rendszer kialakítására nyert összeg és annak kamatainak visszafizetése megtörtént.  

 

 

……/2018. (IX.26) Kt. határozat 

 

 

Határozati  javaslat 
 

 

Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester 

beszámolóját a képviselő-testület jogkörében a két ülés között ki-

adott döntésekről, utasításokról, fontosabb tárgyalásokról elfogadja.  

 

 

 

 

 

D ó c, 2018. …………………. 

 

 

 

 

          Tóth  Margit  s.k. 

          polgármester 


